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§ 6 

Förlängning av avtal drift av Fruängens och Aspuddens 
ungdomsgårdar  

Beslut 
Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd godkänner att avtalet med 

Fritid Stockholm AB, organisationsnummer 556797-2475, gällande 

driften av Fruängens och Aspuddens ungdomsgårdar förlängs från och 

med 1 juli 2015 till och med 30 juni 2016. 

 

Ärendet 
Inom Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämnd finns fyra 

ungdomsgårdar som samtliga drivs på entreprenad. Avtalet för 

Fruängens och Aspuddens ungdomsgårdar gäller till och med 30 juni 

2015 och innehåller möjlighet till förlängning på samma villkor i ett 

plus ett år.  

 

Hägersten-Liljeholmens stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i 

ett tjänsteutlåtande från 16 juni 2014. 

Dnr 390-2012-2.2.2 

 

Förslag till beslut 
Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M), Hans Tjernström (C) 

och Jessica Jormtun m.fl. (MP) föreslog att nämnden skulle besluta 

enligt förvaltningens förslag. 

 

Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) lade fram 

ett förslag och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 

Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Reservation 
Eva Fagerhem m.fl. (S) och Carita Stenbacka Tenezakis (V) 

reserverade sig mot beslutet till förmån för eget förslag. 

 

”Att nämnden avslår förvaltningens förslag till beslut. 

 

Att driften av Fruängens och Aspuddens ungdomsgårdar återgår till 

kommunal regi 
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§ 6 forts. 

 

Samt därutöver anföra följande: 

 

Med kommunal drift skulle starkare sociala och etiska krav ställas på 

verksamheten. Det skulle finnas bättre förutsättningar för rimliga 

anställningsvillkor, eftersom personalen skulle vara garanterade 

kollektivavtal och grundlagsskyddad meddelarfrihet. Allmänhetens 

insyn skulle vara betydligt större, på grund av att offentlighets-

principen gäller. Alla resurser skulle dessutom tillfalla verksamheten. 

Det skulle också vara lättare att förändra verksamheten utifrån de 

aktuella behov som finns.” 

 

Särskilt uttalande 
Abit Dundar m.fl. (FP), Lars Svärd m.fl. (M) och Hans Tjernström (C) 

anmälde ett särskilt uttalande. 

 

”Alliansen vill bara påminna om att den aktuella ungdomsgården i 

Aspudden (Hövdingagården) lades ut på entreprenad av den förra 

rödgröna majoriteten. Det aktuella förslaget till beslut av 

Socialdemokraterna och Vänsterpartiet visar att vi nu är i valtider.” 

____________ 

 


